

噴射飛航「個人儲值卡」申請表
TurboJET Personalized Stored Value Card Application Form

申請辦法 Application Method:

申請人必須填妥此申請表上各項資料並親身遞交至噴射飛航售票處、信德中心一樓103號舖服務中心或澳門外港客運碼頭至尊貴室。

Applicants should complete this application form and submit in person to TurboJET Ticketing Offices, Service Centre at Shop 103, 1/F Shun Tak Centre or TurboJET Premier Lounge at Macau Outer Harbour Ferry Terminal.

*有關個人儲值卡使用條款，請瀏覽噴射飛航網頁 www.turbojet.com.hk，或向噴射飛航售票處、香港服務中心或澳門至尊貴室索取閱讀。

For terms and conditions of use for the Personalized Stored Value Card, please visit TurboJET website www.turbojet.com.hk or request a copy from TurboJET Ticketing Office, Service Centre or Macau Premier Lounge.

個人資料 Personal information

(先生 Mr. / 女士 Ms.) 請刪去不適用 Please delete as appropriate

姓名
Name: (英文English) _____

(中文Chinese) _____
(須與身份證/護照相同 as shown on ID card/passport)

出生日期
Date of birth: (日DD/月MM/年年年YYYY) _____

身份證/護照號碼
ID card / Passport no.: _____

簽發地
Place of issue: _____

電郵
Email: _____

手提電話 區號
Mobile number: country code () _____

是否澳門身份證持有人 是 Yes 否 No
Are you a Macau ID cardholder

如「是」請選擇以下折扣優惠△

If "Yes", please select the following discount benefit△:

九五折 5% off 澳門居民折扣優惠 Macau ID cardholder discount

△ 澳門身份證持有人一經選擇所享之折扣優惠，將不能更改。

For Macau ID cardholders, the choice of discount benefits cannot be changed once selected.

取卡地點

Collection location: 香港服務中心 HK Service Centre
 澳門至尊貴室 Macau Premier Lounge
 九龍中國客運碼頭1樓B09號舖售票處 Ticketing Office at Shop B09,1/F China Ferry Terminal, Kowloon
 屯門客運碼頭售票處 Ticketing Office at Tuen Mun Ferry Terminal

新申請之噴射飛航個人儲值卡可於7個工作天後於自選取卡地點領取。如親身遞交至香港服務中心，可立即領取。The new Personalized Stored Value Card can be collected from selected location after 7 working days, or immediately upon submission in person to the Service Centre in Hong Kong.

平均來往港澳次數

Average number of trips between HK and Macau: _____次/月 trips/month

前往港/澳主要性質

Main purpose of travel: 工作 Business 旅遊 Leisure

職業Occupation:

專業人員 Professional 管理人員 Manager
 文職人員 Clerical 製造/ 建造業 Manufacturing/ Construction
 自僱 Self-employed 待業 Unemployed
 其他 Other (請列明Please state _____)

每月個人收入 Monthly personal income (HKD):

- Below \$10,000以下
 \$10,000 — \$24,999
 \$25,000 — \$39,999
 \$40,000或以上or above

根據本公司之個人資料私隱政策:

- 閣下所提供之資料將用作閣下申請「個人儲值卡」及將來收取與「個人儲值卡」會籍有關的通訊之用。
- 閣下可選擇不提供所需之資料，惟本公司可能因此而沒法提供及/或處理閣下所要求的服務。
- 本公司亦擬使用閣下提供的資料向閣下發送本公司的其它營銷資訊，例如本公司的最新消息、推廣優惠及/或聯營優惠之電郵及資訊，本公司須收到你的書面同意，方可如此使用閣下提供的資料。如閣下不同意本第3條之用途，請於此方格 上加上剔號。

* 即使閣下現表明同意，但如閣下日後希望停止接收我們的營銷資訊，仍可透過以下途徑要求停止收取:

- 請登入噴射飛航網頁 www.turbojet.com.hk，按「會員登入」作有關取消;
- 電郵至 enquiry@turbojet.com.hk 或親函至香港九龍荔枝角興華街西 95 號「噴射飛航客務部」收，請註明「取消收取營銷資訊」。

Please note that in accordance with this company's data privacy policy

- Your data provided will be used for the purposes of processing your application for Personalized Stored Value Card and for receiving future Personalized Stored Value Card members' communications.
- You may decline to provide the required data but failure to do so may in certain circumstances result in the company being unable to process and/or provide the services you requested.
- This Company would also like to use your personal data to send you other marketing communications such as emails containing the Company's news, offers, promotions and joint marketing offers. We need your written consent before we can use your data. If you do not agree to the proposed usage under this Clause 3, please tick this box .

* Even if you give your consent now and if you wish to stop receiving our marketing communications in the future, you can notify us by the following ways:

- Login to your member profile at TurboJET website www.turbojet.com.hk to unsubscribe;
- Inform us by e-mail to enquiry@turbojet.com.hk or by mail to TurboJET Passenger Services Division, 95 Hing Wah Street West, Lai Chi Kok, Kowloon, Hong Kong. (Please mark "Unsubscribe to Promotion" on the e-mail subject / envelope).

經簽署本表格後，本人確認及證明:

- 本人明白，接受及同意所有與個人儲值卡申請及使用相關之條款及條件。
- 上述提供之資料及隨此申請表所附上之文件均全部確實及完整，本人並授權噴射飛航可從其他途徑核實該有關資料。
- 噴射飛航保留對本人申請之最終批准權。

By signing below, I confirm and certify that:

- I understand, accept and agree to all terms and conditions for application and use of the Personalized Stored Value Card.
- All the above information and submitted documents are true and complete and I authorize TurboJET to verify such information from other sources.
- TurboJET reserves the sole and final approval right to my application.

申請人簽署

Signed by Applicant: _____

日期 Date: _____

只供噴射飛航填寫 For Office Use Only

儲值卡編號
Stored Value Card No.: _____

負責人
Handled by: _____

地點
Location: 103 Macau P. Lounge STC 3/F KLN B09
 TFT

總額
Amount: _____ 日期
Date: _____